
Referat af skolebestyrelsesmøde 

23.10.2019 

Afbud fra Christina 

 

A – faste punkter 

1. Dagsorden – godkendt 

 

2. Fast mødetid bestyrelsesmøder:   

- Vi har besluttet, at fremover starter møderne kl. 17.00. 

B – drøftelser 

1. Værdiproces 

Ditte gennemgik det arbejde, der er gået forud for den nuværende værdiproces. 

Bl.a. arbejdet med vision 2023, SLF, ny administrationsstruktur mv. Der er konstant mange 

forandringer, hvilket gør det vigtigt at fokusere på, hvem vi er.  

Vi har lavet fire nedslag i processen: samarbejde, traditioner, elev inddragelse, faglig og social 

trivsel.  

Vi arbejder videre med værdien nysgerrighed som helt central både som mål og middel på Holme 

Skole.  

 

2. Spørgsmål til bestyrelsen – hvordan kan vi som forældre bidrage ind i det værdiarbejde, der 

formidles? 

Bestyrelsen er inviteret til at deltage i det næste aftenmøde den 20.11.  Bestyrelsen støtter op om 

arbejdet med nysgerrighed.  

 

3. Eksisterende principper 

Fra og med næste møde gennemgås og drøftes de lovpligtige principper. Ledelsen laver oplæg om 

princippet ”undervisningens organisering” til næste møde. 

 

4. Nyt fra medarbejderne. 

Vi er i gang med social kapital undersøgelse. 13 spørgsmål.  

Der er ros til medarbejderne i SFO for at hygge om børnene i efterårsferien.  

 

C - arbejdet med fritidsgården 

1. Slagplan frem imod 2023: 

Skolebestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe: 

Karen, Nadja, Christina. Arbejdsgruppen bestræber sig på at mødes inden næste 

skolebestyrelsesmøde. 

 

 



D - eventuelt  

Skolebestyrelsen har nedsat flg arbejdsgrupper: 

1. Trafikevent arbejdsgruppe: Charlotte og Janne.  

2. Sundhed og klima: Hanne og Marie. 

Deltagere i rådmandsdialogmøde: Nadia, Hanne og Ditte.  

Fremvisning af nye toiletter i Undergrunden.  


